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Entrevista: Montserrat Tura 

EL MOLLET DEL FUTUR NO S'ATURARA 
Montserrat Tura i Camafreita és Falcalde que t a n i l l u s i o n a d a com el primer dia que accedís al càrrec: 

porta més temps ocupant el càrrec det que es restaurà Tànt bé sembla trobar-se que, segons diuen companys 
la democràcia. del seu partit, és pràcticament segur que es torni apre-

Tura, que porta més de cinc anys sembla estar sentar a les eleccions del 95, 

''Concretar les conse-
qüències de la crisi és molt 
dificii" 
''Mai ia ciutadania de Mo-
llet s'havia mostrat tan par-
ticipativa com ara" 
"L'aportació dels Jocs 
Olímpics i Paralímpics és 
un gran incentiu per la 
transformació de la ciutat" 

-Quina valoració fa 
dels Jocs Olímpics i 
Paralímics? 

- Molt bona. L'orga-
nització, els èxits es-
portius i les felicita-
cions rebudes pels mà-
xims responsables in-
ternacionals són una 
mostra del bon nivell 
de les proves i de les 
m a g n í f i q u e s 
instal Jacions de Mollet. 

-Quin és el benefici 
que pot treure Mollet? 

-L'aportació d'un 
més gran incentiu per a 
la transformació de la 
ciutat. Si les instal·la-
cions persisteixen i es 
rendabilitzen esportiva-
ment, el benefici d'ac-
tivitat intemacional a la 
nostra ciutat es notarà 
en els propers anys im-
mediats. 

-En què ha canviat 
Mollet després dels 
Jocs Olímpics? 

-Qui hagi valorat con-
venientment la impor-
tància del Jocs, ara se 
sent molt més cofoi de 
la seva ciutat, de ser de 
MoUet. Els beneficis de 
les obres d'infraestruc-
tura són evidents: 

-Millor Escola de Po-
licia. 

-Existència d'instal·la-
cions esportives de tir 
de precisió i de tir al 
plat· 

-Beneficis fiscals per 
a les obres de tranfor-
mació de la ciutat. 

En una frase, Mollet, 

després dels Jocs, és unà 
ciutat transformada· 

-An:ib motius dels 
Jocs, a Mollet s'han 
fet obres. Què passa-
rà a partir d'ara? 

-Els projectes de 
transformació no s'han 
acabat, ni molt menys· 
La transformació con-
tinua: 

-Desdoblament de la 
rambla de Pompeu 
Fabra· 

-Nou barri de Riera 
Seca· 

-Rambla Nova. 
-Ronda nord (perllon-

gació de l'avinguda de 
Rívoli). 

-Nou mercat, residòi-
cia assistida, bombers, 
el nou accés a la Fari-
nera, etc· 

-Quins són els actes 
previstos per comme-
morar el Mil·lenari? 

-La programació del 
Mil·lenari està en fase 
d'elaboració mitjançant 
una comissió tècnica 
formada per Cultura i 
Relacions Ciutadanes 
de l'Ajuntament i No-
tes de la Sala Fiveller. 

La presentació de 
aquest programa es farà 
per la Festa Major 
d'Hivern. Els actes 
centrals seran entre 
novembre i desembre 
del 93, però des de 
gener hi haurà diverses 
activitats. 

L'avanprojecte que es 
presentarà a una Comis-
sió consultiva proposa, 

entre altres, les següents 
activitats: llibre de di-
vulgació sobre història 
i geografia de Mollet, 
exposicions, conferèn-
cies, concursos, monu-
ment o placa, sardana, 
campanya d'identifica-
ció de la ciutadania amb 
la ciutat, mata-segells, 
homenatge als majors 
de 65 anys, concurs per 
a radioafeccionats, pre-
mi d'arquitectura, ur-
banisme, exhibicions 
folklòriques molleta-
nes, activitats culturals 
(musicals, de teatre, 
etc.) molletanes, meda-
lles commemoratives, 
entrega de la bandera 
de la ciutat a entitats, 
etc. 

-Com afectarà la 
crisi econòmica a Mo-
llet? 

-La situació d'enter-
boliment econòmic que 
es viu internacional-
ment fa aparèixerpreo-
cupació a tots els ni-
vells de gestió, tant 
pública com privada. 
Concretar les conse-
qüències és molt difícil 
en el moment actual. 
Caldrà, però, extremar 
les fórmules de control 
de la gestió per la pos-
sibilitat que els recur-
sos en un futur imme-
diat siguin menors. 

-Durant el primer 
any de legislatura, les 
relacions amb l'opo-
sició no han estat bo-
nes. Manca predispo-

sició d'ambdues parts? 
-He palesat sempre el 

meu reconeixement i 
respecte per als grups 
polítics en l'oposició. 
Són forces polítiques 
que representen sectors 
importants de la pobla-
ció i sempre, des del 
govern municipal, s'han 
respectat els mecanis-
mes que la Uei preveu 
per a l'exercici de k s 
seves funcions. 

-Les relacions perso-
nals amb alguns mem-
bres de l'oposició han 
estat difícils perquè ells 
han optat per un camí 
incompatible amb la 
bona relació personal, 
com per exemple, les de-
mandes judicials com a 
mètode d'actuació polí-
tica. 

-La droga torna a 
crear problemes. Què 
farà el Consell Muni-
cipal de Prevenció? 

-Tristement la dro-
gaaddició i l'existència 
de persones que s'hi en-
riqueixen són un dels 
problemes més greus de 
les societats avançades. 
Mollet no n'és una ex-
cepció. Cal lluitar-hi 
amb mesures policials i 
judicials i també amb 
informació a la pobla-
ció jove sobre els seus 
efectes i amb campa-
nyes de prevenció. 
Aquestes darreres seran 
funcions del Consell de 
Prevenció • 

-Per què no hi són 

presents membres de 
l'oposició municipal 
al Consell? 

-Perque és necessari 
que la Institució de 
Govern local en una 
qüestió tan delicada, hi 
sigui present amb una 
sola veu, no ajudaria 
gens fer d'aquest fòrum 
un ressò de les discre-
pàncies polítiques. 
Està, però, previst que, 
prèviament a les reu-
nions del Consell 
Municipal de Preven-
ció, es reuneixi la 
Comissió informativa 
de Seguretat Ciutada-
na, on hi són presents 
tots els grups polítics, 
per debatre els punts del 
Consell· 

-^Quina és la valo-
ració de la participa-
ció dels moilctans en 
els actes culturals o 
festius? 

-Molt bona. Mai la 
ciutadania de Mollet 
s'havia mostrat tan par-
ticipativa com els da-
rrers mesos: la rebuda 
de les torxes olímpiques 
i paralímpiques, les fes-
tes d'estiu (Estiu Fes-
tiu, Festa Major) les 
inauguracions festives 
(Jaume I, Mercè Rodo-
reda) el públic als Jocs 
Olímpics i Paralímpics, 
etc., han estat mostres 
d'entusiasme popular. 
La ciutat en gaudeix i 
celebra allò que li suc-
ceeix i això és fona-
mental per fer de Mo-

llet una ciutat molt més 
viva i dinàmica. 

-La continuïtat de 
les instal·lacions són 
asegurades. Què s'ha 
previst per aprofitar-
ies? 

-Les instal.lacions de 
tir de precisió seran de 
l'Escola de Policia, és a 
dir, del departament de 
Governació, i les del tir 
al plat, de la Secretaria 
General per a l'Esport 
de la Generalitat. El ren-
diment futur d'aques-
tes instal.lacions dcptn-
drà, doncs, de la Gene-
ralitat. 

-L'Ajuntament el que 
demana és que es ren-
dabilitzin esportiva-
ment i s'organitzin 
competicions nacio-
nals, estatals i interna-
cionals, que portin vi-
sitants a la nostra citat i 
aquest sigui un element 
de reactivació per al 
sector comercial i de 
serveis de Mollet. 

-Hi haurà un pres-
supost restrictiu l'any 
vinent? 

-No éspre··'istque es 
produeixin ii:crements 
de pressupost l'any 
1993, però mantenir-
nos en valors simila^ 
al dels últims anys, ja 
seria molt important per 
a Mollet, perquè per-
metria continuar millo-
rant la ciutat com s'ha 
fet fins ara. 

J. M, K. 
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